

مستخلص أطروحة الدكتوراه

الكلية : التربية الرياضية
اسم الطالب : شاكر محمود حسين
القسم :
اسم المشرف: ا.د يعرب عبد الباقي دايع
التخصص : البيوميكانيك / كرة سلة
الشهادة : الدكتوراه
عنوان الأطروحة : (دراسة تحليلية لإمكانية اكتشاف الخطأ البيوكينماتيكي والتصحيح للتصويب بالقفز المحتسب بثلاث نقاط لدى لاعبي المنتخب الوطني للمتقدمين بكرة السلة)
المستخلص :

تمثلت عينة البحث لاعبو الزاوية للمنتخب الوطني للمتقدمين بكرة السلة عددهم (5) لاعبين للعام 2011/2012 واستُخدم الباحث اختبار التصويب من خارج القوس منطقة الثلاث نقاط وتم تنفيذ التجربة الرئيسية من 24 / 4 / 2012 ولغاية 18 / 5 / 2012 وأن اللاعبين يعملون على زيادة الثني في زاوية مفصل الكتف لحظة التصويب وزيادة نقطة انطلاق الكرة وزيادة زاوية انطلاق الكرة وفي أداء المحاولات الناجحة للمراكز الثلاثة نقاط بكرة السلة .

Abstrct Doctoral thesis

Student name : Shaker Mahmoud Hussein

college: Sport Education

Supervisor name : Dr Yaerb Abdul Dayek

Department :

SPecialization : ph.D

The Name Of Doctoral thesis(An analytical study of the possibility of discovering error Albyukinmeteki and correction to correction by jumping charged with three points the national team players for basketball applicants)

Abstrct Of Doctoral thesis

Either the area of research was the domain of the human the players the national team for applicants basketball number (5) for the year 2011/20122 and use the test shooting from beyond the arc three points were the experiment key from 04/24/2012 until 18/05/2012 which show that the player corrected works to increase the bending in the joint angle shoulder moment correction in attempts successful at the centers three bow three points.

